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Protokół Nr 35/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 14 grudnia 2020 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

4. Mańkowska Judyta – Główna Księgowa Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

5. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Kalendarz imprez kulturalno - sportowych organizowanych przez Gminny Ośrodek 

Kultury Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej - propozycje na 2021 r., plan na ferie 

zimowe w 2021 roku. 

3. Analiza realizacji i wykorzystania budżetu przez placówki oświatowe za 2020 r. 

4. Dożywanie uczniów w szkołach. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

6. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien otworzyła o godz. 

09.00 posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 
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Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Kalendarz imprez kulturalno - sportowych organizowanych przez Gminny Ośrodek 

Kultury Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej - propozycje na 2021 r., plan na ferie 

zimowe w 2021 roku. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił powyższy temat. Poinformował, że wszystkie 

imprezy na obecną chwilę są planowane, jednak z uwagi na wirus SARS-CoV-2 i obostrzenia 

z nim związane te plany mogą ulec dużym zmianom.  

Plan imprez w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – W jaki sposób będą odbywały się ferie zimowe? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Ferie będą odbywały się w dwóch grupach po 5 osób - 3 godziny 

dziennie każda grupa. W pierwszym tygodniu zajęcia odbędą się od poniedziałku do piątku, 

natomiast w drugim od wtorku do soboty z uwagi na WOŚP. Planujemy zorganizować zajęcia 

plastyczne, kulinarne ale i również spędzić czas w plenerze.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy będą to zajęcia na zapisy z uwagi na ograniczoną ilość osób 

i podział na dwie grupy? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Tak, będą zapisy telefoniczne. Chciałbym również od przyszłego 

roku prowadzić zajęcia plastyczne dla dzieci chcących się czegoś nauczyć w tym kierunku. 

Zakupiłem również 10 sztalug, które będą wykorzystane zarówno do tych zajęć, jak i do 

różnych wystaw.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy mamy komplet na sztab jeśli chodzi o WOŚP? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Mamy jeszcze wolne miejsca. Musimy pamiętać, że w miesiącu 

maj przyszłego roku obchodzimy 35-lecie zespołu „Radojewiczanie”.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy wystąpiliście o medale dla członków zespołu? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Jeszcze nie, ale pamiętam o tym.  

Radna Aneta Ebekozien – Co z Uniwersytetem III Wieku? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Zajęcia są zawieszone, ponieważ jest to grupa wieku dużego 

ryzyka. 

Wójt Gminy – Otrzymałem propozycję od jednego z pracowników, żebyśmy zorganizowali 

„dzień grzybobrania” w celu promocji naszych lasów.  

Pan Ryszard Modrzejewski – Uważam, że jest to dobry pomysł. Powinniśmy wypromować 

również jakiś nasz produkt regionalny.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Analiza realizacji i wykorzystania budżetu przez placówki oświatowe za 2020 r. 
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Pani Judyta Mańkowska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy niewykorzystane środki przechodzą na następny rok? 

Pani Judyta Mańkowska – Tak, przechodzą jako wolne środki na kolejny rok.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad 4. Dożywanie uczniów w szkołach. 

Pani Ewelina Słupczewska – poinformowała, że posiłki w szkołach zostały zamienione na 

zasiłki pieniężne za miesiąc październik i listopad (z wyjątkiem dzieci w przedszkolu, ponieważ 

one mają zajęcia normalnie). W grudniu natomiast ten zasiłek zostanie zwiększony. 

Radna Aneta Ebekozien – Z czego wynika zwiększenie tego zasiłku w grudniu? 

Pani Ewelina Słupczewska – Mamy oszczędności, a poza tym chcemy te dzieci zabezpieczyć 

na święta.  

Radna Aneta Ebekozien – Co z posiłkami w Środowiskowym Domu Samopomocy w Wonorzu? 

Pani Ewelina Słupczewska – Pracownicy placówki dowożą obiady do domu uczestnikom.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad. 5. Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

Komisja opracowała plan pracy na I półrocze 2021 roku, stanowiący załącznik do protokołu.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Ebekozien 

Aneta podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 grudnia 2020 r., godz. 11.30. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


